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Protokoll nr 10 2019.

Rådet för funktionshinderfrågor

Närvarande:
Pelle Westlund, Oscar Erlandsson, Carola Gioti, Lasse Persson, Ragnar 
Helin, Rickard Friberg, Stefan Fagerström, Inger Widén Cederberg, Sara 
Lind

Frånvarande:
Oscar Erlandsson

Tidpunkt:
15:30-17:00

Plats:
Linnésalen

Sammanträdet öppnas

Val av justerare
Carola Gioti

Godkännande av dagordning
Dagordningen godkänns.

Anmälan av föregående protokoll
Justerat och klart.

Ärenden till stadsdelsnämnden den 19 november
 9 ”Månadsrapport oktober 2019”

o Förvaltningen beskriver budgetläget och det arbete 
som görs kring det. Sociala avdelningen har ett 
budgetunderskott men stadsdelen som helhet har en 
budget i balans. Avdelningen arbetar intensivt med 
budgetfrågan genom att titta på vad som kan göras 
på kort och lång sikt för att hålla budget. Mycket 
handlar om samverkan både internt och externt. 
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Anmälan av föregående protokoll

Ambitionen för verksamhetsplan 2020 är att ge 
konkreta förslag på samverkan. Sammantaget 
bedömer förvaltningen att det finns goda möjligheter 
att göra ett bra jobb.

 10 ”Förlängning av avtal med A&O Temabo AB avseende 
driften av Bergsunds vård- och omsorgsboende”

o Temabo har vunnit upphandlingen för att driva vård- 
och omsorgsboendet men inte fått tillstånd från IVO. 
Rådet efterfrågar hur upphandlingsprocessen gått till 
utifrån att Temabo inte fått tillstånd. En förklaring 
kan vara att tillstånd har sökts från IVO efter 
avslutad upphandling. Äldreomsorgen kan bättre 
svara på frågan då ärendet hör till deras 
verksamhetsområde. 

 11 ”Ny gruppbostad samt åtta servicebostäder inom 
kvarteret Persikan och kvarteret Mangon”

o Rådet frågar hur den planerade gruppbostaden ska 
drivas. Förslaget från förvaltningen är i nuläget en 
fortsatt planering för boendet med tidigast inflytt 
under 2022/23. Vem som ska driva det eller hur det 
ska drivas finns det inget svar på i dagsläget då det är 
i ett tidigt planeringsskede. 

 Ej verkställda beslut
o Rådet efterfrågar orsaken till att besluten ej har 

verkställts. I 6 fall handlar det om att den enskilde 
inte valt utförare. I två fall har den enskilde avlidit. 
En vanlig förklaring till att den enskilde inte valt 
utförare kan vara att den enskilde har ställt sig i kö 
och att behov av insats inte föreligger när det 
erbjudits en plats. Generellt sett ser det likadant ut i 
andra stadsdelar inom staden.

Anmälan av balanslista

Program för delaktighet 
 Förvaltningen återkommer med förslag på datum för 

workshop när ny avdelningschef är på plats på sociala 
avdelningen. Rådet vill gärna vara med i planering inför 
workshopen. I samband med bokslut 2019 kan vi se hur 
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Anmälan av föregående protokoll

arbetet har gått och använda resultatet under workshopen för 
att hitta en strategi för fortsatt arbete utifrån programmet.

Upphandlingar och verksamhetsövergångar
- 

Information om inkomna handlingar
Tidningen ”Synapsen” delas ut. 

Övriga frågor

 Boendeplanen
o Önskemål från rådet att Julian Garcia kommer till 

nästa sammanträde den 2 december för att ge 
återkoppling från det stadsövergripande mötet om 
boendeplanen 2020 samt om 
tillgänglighetsinventeringen.

 Jultallrik med rådet
o Jultallrik röstades ned i rådet förra året. 

Förvaltningen kollar om det istället går att köpa in 
lussekatter till årets sista sammanträde den 2 
december.

 Daglig verksamhet efter 67 års ålder
o Rådet informerar om att organisationen DHR 

(Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet) kommer 
driva frågan vidare om att beslut om daglig 
verksamhet avslutas efter 67 års ålder. Förvaltningen 
har sökt utvecklingsmedel för att starta en träffpunkt 
för personer över 67 år. 

Nästa sammanträde
 Rådet beslutar att ha kvar den inbokade tiden den 2 

december kl 15.30. Önskan är att vid det mötet få 
sammanträdesdatum för 2020. 

Sammanträdet avslutas
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Anmälan av föregående protokoll

Stefan Fagerström Carola Gioti
Ordförande justerare

Bilagor
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